
Aan de Raadsleden
Gemeente Gouda

Verzonden per email
Gouda, 6 oktober 2020

Betreft: verkennende vergadering over het
Kaderbesluit Bodemdaling Binnenstad

Geachte Raadsleden,

Op 10 april dienden wij onze zienswijze in op het ontwerp Kaderbesluit Bodemdaling 
Binnenstad. Sindsdien is ons helder geworden dat een keuze voor oplossing 2C niet de juiste 
weg is voor het probleem. Mogelijk een experiment met grote gevolgen.

De aangesloten deelnemende organisaties aan Platform Binnenstad en haar Randen roepen u 
langs deze weg op te kiezen voor 2A. Dan kan de tijd genomen worden te zoeken naar een 
blijvende oplossing.

Wij wensen u een prettige vergadering en verblijven,

Met vriendelijke groet,

Ineke Woudenberg
Secretaris Platform Binnenstad en haar Randen


